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PROTOKÓŁ Z XV SESJI RADY OSIEDLA  Z-1 W DNIU 

16 listopada 2021 r. 

 Początek posiedzenia g. 20.00 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Osiedla 
3. Zaplanowanie działań Rady Osiedla na rok 2022 
4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z mandatu radnej RO Z-1 Haliny 
PAWLIK 
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski 
6. Zamknięcie posiedzenia 
 
 

Ad.1 
Przewodnicząca Rady Osiedla Katarzyna Lewicka witając zebranych otworzyła 
posiedzenie piętnastej sesji RO Z-1 oraz stwierdziła kworum (obecność 12 radnych). 
Ad.2 
Zebrani jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
Ad.3  

a. Organizacja 14. Pikniku Integracyjnego z okazji jubileuszu 25-lecia powstania 
osiedla Z-1 (plan działań): 
– relacja Rafała Żelaznego z rozmowy przeprowadzonej z Dyrektor MCK Tychy, 
celem objęcia naszej imprezy przez MCK patronatem i zaangażowaniem 
finansowym w naszą rocznicę. Aktualnie trwa rozeznanie kosztów trzech 
pomysłów na obchody jubileuszowe: koncert artysty, kino plenerowe lub teatr 
uliczny; 
– wstępnie został zaakceptowany przez zebranych radnych termin 3 września 
2022 r.  jako termin 14. Pikniku Integracyjnego; 
– ze strony radnych padły też inne pomysły na formę jubileuszowego pikniku: 
wystawa zdjęć dotyczących osiedla od chwili jego budowy, wypożyczenie 
namiotu kilkusetosobowego (wraz z wyposażeniem) celem zorganizowania 
obchodów bardziej uroczyście z cateringiem i oprawą muzyczną. 
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W wyniku dyskusji zebrani doszli do konkluzji, że jako Rada Osiedla 
przygotujemy dwie opcje formy obchodów jubileuszowych 25-lecia powstania 
Osiedla Z-1 wraz z zarysem kosztów każdej, aby jak najszybciej zwrócić się 
z pismem do MCK Tychy z prośbą o finansowe wsparcie, już w konkretnej 
kwocie.  

b. Wyprodukowanie krótkiego filmiku i zaprezentowanie na koncie FB Rady 
Osiedla Z-1 prezentującego dokonania Rady za okres 15 lat, odkąd na naszym 
osiedlu powstała. Możliwość montażu takiego materiału, wraz z orientacyjnym 
kosztem, rozezna Rafał Żelazny. 

c. Sprawa progów zwalniających na osiedlu, ze szczególnym naciskiem na 
ul. Zacisze. Czekamy na obiecaną dokumentację z MZUiM Tychy, celem 
sformułowania dużego wniosku do tej instytucji, z prośbą o zmiany w kwestii 
progów zwalniających oraz innych zmian organizacji ruchu na naszym osiedlu. 

d. Ustalenie terminów sesji Rady Osiedla w roku 2022 wraz z dyżurami radnych:  
11 stycznia (K. Dyrbuś, Z. Chwalebny), 5 kwietnia (M. Sieniawska, A. Bizacka), 
7 czerwca (W. Morawski, J. Hajkowski), 6 września (K. Lewicka, R. Żelazny), 
8 listopada (M. Adamek, T. Sendobry). 
Są to zawsze wtorki, początek sesji godz. 19.00, dyżury 18.30. 
 

Ad.4 

W trakcie sesji radni podjęli jednogłośnie uchwałę nr XV/11/2021 z dnia 16 listopada 
2021 o przyjęciu rezygnacji z mandatu członkini Rady Osiedla p. Haliny PAWLIK.    
Rada stwierdziła niniejszym, że mandat wygasł z dniem 31 października 2021 roku. 

Ad.5                                                                                                                                              
Wolne wnioski: 
– K. Dyrbuś poprosił o interwencję w sprawie korekty działania świeżo uruchomionej 
sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic: Sikorskiego i Zacisze, tak aby pozwalała 
bezpieczniej wykonać manewr skrętu w lewo jadącym ul. Sikorskiego (oba kierunki). 
Być może będzie to poprawione po podłączeniu sygnalizacji do systemu ITS, ale tego 
nie wiemy; 
– zebrani radni w imieniu RO Z-1, większością głosów, postanowili zamówić mszę św. 
w Parafii Ojca Maksymiliana Kolbe w dniu 4 września 2022 roku. Będzie to msza św. 
w intencji mieszkańców osiedla Z-1 z okazji 25-lecia powstania osiedla; 
– w imieniu Zarządu RO, przewodniczący W. Morawski przypomniał radnym o 
potrzebie zwiększeniu aktywności na profilu RO Z-1 na FB. Ustalono terminy dyżurów 
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radnych obsługujących nasze konto, szczegóły dotyczące poruszanych tam tematów, 
częstotliwość postów oraz konieczność reakcji na zapytania mieszkańców; 
– postanowieniem radnych od stycznia 2022 roku, na koncie FB Rady Osiedla Z-1, 
umieścimy autoprezentację członków RO Z-1.  
Ad.6                                                                                                                               
Zamknięcie posiedzenia o g. 21.40 

  

 
Przewodnicząca Rady Osiedla Z-1                                               Protokolant 

 

Katarzyna Lewicka                                                                         Teresa Sendobry 

 

 

Lista radnych Osiedla Z-1, biorących udział w XIV sesji RO Z-1 
w dn. 16.11.2021: 
1. Katarzyna Lewicka, Przewodnicząca Rady Osiedla Z-1 
2. Maciej Adamek 
3. Agnieszka Bizacka 
4. Zbigniew Chwalebny 
5. Wojciech Derej 
6. Krzysztof Dyrbuś 
7. Jacek Hajkowski 
8. Witold Morawski 
9. Teresa Sendobry 
10. Marzenna Sieniawska 
11. Rafał Żelazny 
12. Tadeusz Żurawski 
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